
Z A P I S N I K 

11. seje Sveta zavoda, ki je bila v četrtek, 8. 6. 2023,  

ob 17.00 v zbornici šole. 

 
Prisotni: Manja Ostrelič, Ksenija Satler Kovačič, Suzana Bogovič, Brigita Tošić, Jernej Vokalič, 
Jure Žlak, ravnateljica Vesna Bogovič in predsednica Sveta zavoda Lucija Kevo. 
 
Opravičeno odsotni: Andrej Avšič, Tjaša Šlibar, Vanja Veselič in Sonja Volk. 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti ter predlog in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 10. redne seje 
3. Novi člani Sveta zavoda OŠ Artiče 
4. Sanacija šole 
5. Razno  

 
 
K 1. točki 

Predsednica Sveta zavoda OŠ Artiče Lucija Kevo je navzoče pozdravila, ugotovila sklepčnost 

(od enajstih je prisotnih 7 članov) in prebrala dnevni red. Povedala je, da bi na dnevni red 

dodali še eno točno. Nov dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti ter predlog in potrditev dnevnega reda 

2. Novi člani Sveta zavoda OŠ Artiče 

3. Obravnava in potrditev zapisnika 10. redne seje 

4. Poročilo o izvedbi nadzora v javnem sektorju 

5. Sanacija šole 

6. Razno 

Sklep: Predlagani dnevni red so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z dvigom rok (7 prisotnih 

ZA, 0 PROTI). 

 

K 2. točki 

S strani Občine Brežice smo prejeli sklep o imenovanju članov svetov javnih zavodov, katerih 

ustanoviteljica oz. soustanoviteljica je Občina Brežice. 3 predstavniki ustanovitelja so: 

 Jure Žlak, Brezina 69 a, Brežice, 

 Jernej Vokalič, Trebež 46 a, Artiče in 

 Andrej Avšič, Zogrnja Pohanca 40, Artiče. 

Sklep: člani Sveta zavoda OŠ Artiče so soglasno potrditi mandat novo imenovanim z dvigom 

rok (7 prisotnih ZA, 0 PROTI) . Mandat novo potrjenih članov traja od 8. 6. 2023 do 8. 6. 2027 

(štiri leta). 

 



K 3. točki  

Člani so zapisnik prejeli po elektronski pošti. Predsednica Lucija Kevo je odprla razpravo 

zapisnika, na katerega ni bilo pripomb. 

Sklep: člani Sveta zavoda so zapisnik 10. seje soglasno potrdili z dvigom rok (7 prisotnih ZA, 

0 PROTI). 

 

K 4. točki 

Predsednica Lucija Kevo je besedo predala ravnateljici Vesni Bogovič. V mesecu maju 2023 

smo imeli nadzor nadzornega odbora Občine Brežice. Veliko dokumentov smo pošiljali že prej 

po mailu. Pregledovali so leto 2022, finančni načrt 2023, vse zapisnike Sveta zavoda OŠ Artiče, 

zapisnik zadnje revizije, izdane in prejete račune za leto 2022, 3 potne naloge, register 

osnovnih sredstev, splošni register aktov, osebne mape zaposlenih. Konec leta se bo delal 

rebalans, o katerem bomo poročali tudi na svetu zavoda. Nepravilnosti niso ugotovili, podali 

pa so priporočila za nadaljnje delo, ki jih bomo upoštevali.  

Poročilo smo prejeli v prejšnjem tednu, po izdaji vabila za redno sejo.   

Sklep: člani Sveta zavoda OŠ Artiče so potrdilo poročilo nadzornega odbora Občine Brežice 

(7 ZA, 0 PROTI). 

 

K 5. točki 

Ravnateljica je povedala, da sta obletnici za nami in da je sam župan povedal, da sanacije v 

letu 2024 še ne bo. Država pri gradnji šol ne sodeluje še, finančna sredstva bo mogoče odobrila 

šele 2025. Projekti za novo šolo so že narejeni, na vrsti je razpis za izvajalca, ki pa ga letos ne 

bo. Šola je nujno potrebna sanacije. Z dopisom na občino smo predstavili organizacijo dela na 

drugih lokacijah (vrtec, šola od 1. do 6. razreda ostanejo v Artičah (nov vrtec, župnišče, 

telovadnica in prosvetni dom, 7. do 9. razred gre v OŠ Dobova, kuhinja bi bila v Gasilskem 

domu Dečno selo) in predvidene stroške ter zaprosila, da bi občina določila osebo, ki bo 

sodelovala z nami. Za pomoč, da se sanacija čimprej nadaljuje,  bomo zaprosili še svetnike: 

Katjo Čanžar, Ferda Pinteriča, Stanko Preskar in Natašo Sagernik. Povabili jih bomo na sestanek 

in jim vse obrazložili.  

 

Predsednica Lucija Kevo je pod točko razno prisotne povabila k podaji mnenj in dodatni 

razpravi. Ker ni bilo razprave, se je zahvalila članom Sveta zavoda za sodelovanje ter zaključila 

sejo ob 17.25 uri. 

 

Datum: 19. 6. 2023 

Številka: 900-6/2023-2 
 

 

   Zapisala:          Predsednica Sveta zavoda: 

Katja Ivanović                            Lucija Kevo 


